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ZAPISNIK SA 26. REDOVNE SKUPŠTINE  

HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA  

 
Redovna Skupština HMS-a održana je u subotu 24. 03.2018. godine u prostorijama 1 HMK Zagreb , Martićeva 17, Zagreb s 

predviđenim početkom u 11
00

 sati , a kako u zakazano vrijeme nije bila natpolovična većina Skupštine , početak je odgođen 

do 11
30 

sati. 

 

Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa : 

 

1. MK BJELOVAR – zastupnik Damir Cvjetičanin 

2. BMW MK ZAGREB - zastupnik Stjepko Varga 

3. MK CLASSIC RACING – zastupnik opunomoćenik Franjo Pejić 

4. MK DOCDYNO – zastupnik opunomoćenik Marko Sitar 

5. MS GRADA ZAGREBA – zastupnik opunomoćenik Ivica Mihaljević 

6. MCK JASKA – zastupnik Mladen Čop 

7. MK KARAS TEAM – zastupnik Antun Karas 

8. MK KRAŠIĆ – zastupnik opunomoćenik Miroslav Ćuk 

9. MK KRIŽEVCI – zastupnik Dragutin Srečec 

10. ŠK 1HMK ZAGREB – zastupnik Miro Papec 

11. MK PAKRAC/LIPIK – zastupnik opunomoćenik Branko Majstorović 

12. MK POŽEGA PROMET – zastupnik Zlatko Jaroš 

13. SMK SAVSKI MAROF – zastupnik opunomoćenik Zoran Mioč 

14. MCK 97 – zastupnik Miljenko Pernar 

15. SMK KARLOVAC – zastupnik Dražen Perković 

16. KOMISIJA SPORTAŠA – zastupnik Igor Klarić 

17. PREDSJEDNIK HMS-a – zastupnik Stjepan Peršin 

 

18. MUB PK TEAM – zastupnik bez prava glasa Dejan Opet 

19. MK 2 GRADA VALPOVO / BELIŠĆE – zastupnik bez prava glasa Ivan Tomas 

 

Poslani pozivi – NISU  se odazvali zastupnici redovnih članica: 

1. MK AZALEA , Zadar 

2. MK BEDEKOVČINA – zastupnik Marinko Hranić 

3. MK BLATNJAVI – MUDDY , Zagreb 

4. EMK BUZET , Buzet 

5. MKK CALDERIVA , Vodnjan 

6. MCK CETINA , Grab 

7. MK GAJS TIM , Zagreb 

8. MCK GORNJA PETRIČKA – zastupnik Vlado Mrazovć 

9. OTMK KARLOVAC , Karlovac 

10. MKK KIA BOŽIĆ , Zagreb 

11. MK  KVARNER , zastupnik Ivica Čatoš 

12. MCK KVARNER , Matulji 

13. MCK MATULJI RACING , zastupnik Dejan Grbac 

14. SK MILENIUM , zastupnik Zvonko Pavlic 

15. MOTO SUCI PŽG  , zastupnik Ivan Pogorilić 

16. MCK NOVA RAČA , Nova Rača 

17. MK OROSLAVLJE , Oroslavlje 

18. MCK PETRINJA  , zastupnik Joso Barić 

19. EK RUKOKAŽA , Darko Barišić 

20. SK SMILE , zastupnik Darko Slovša 

21. MCK TRP MAROVIĆ , zastupnik Dragutin Marović  

22. MŠD ZABOK , zastupnik Draženko Jernejić 
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23. MZ ZAGREBAČKE ŽUPANIJE , Ivan Bertović 

24. KOMISIJA SPORTAŠA , zastupnik Darijo Horvat 

 

 

Ostali nazočni na Skupštini : Pavao Budinšćak član Suda časti., Ivan Penić član Upravnog odbora HMS-a ., Matej Tomas MK 

2 GRADA., Ivan Pulec SMK KARLOVAC., Ivan Lafter glavni tajnik HMS-a., Ilija Vetnić MK DOCDYNO.,  

 

Skupštinu je nakon intoniranja himne i minute šutnje otvorio predsjednik HMS-a gospodin Stjepan Peršin , koji je pozdravio 

sve prisutne , zaželio dobrodošlicu i zahvalio na dolasku. 

 

Gospodin Peršin je pročitao i predložio slijedeći :  

  

Dnevni red: 

1. Otvaranje Skupštine 

2. Izbor članova komisije za verifikaciju / 3 člana / , zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika / 2 člana / 

3. Izvješće Komisije za verifikaciju 

4. Verifikacija zapisnika s redovne programsko-planske Skupštine održane 16.12.2017. 

5. Prijem u članstvo i prestanak članstva u HMS-u 

6. Izvješća 

6.1 o radu Skupštine i njenih tijela 

6.2 o radu Odbora za sport 

6.3 o radu odbora za motociklizam 

6.4 o prihodima i rashodima – izvršenju financijskog plana HMS-a za 2017. 

7. Izvješće Nadzornog odbora za 2017.godinu 

8. Izvješće Suda časti 

9. Rasprava o izvješćima 

10. Imenovanje člana Suda časti 

11. Pitanja i prijedlozi 

Predloženi dnevni red jednoglasno usvojen. 

 

Ad.1 IZBOR VERIFIKACIJSKE KOMISIJE : Na prijedlog gospodina predsjednika jednoglasno je prihvaćen prijedlog: 

1.1 Verifikacijska komisija : Miro Papec predsjednik , Antun Karas član i Mladen Čop član 

1.2 Zapisničar : Zoran Mioč 

1.3 Dva ovjerovitelja zapisnika : Igor Klarić i Ivica Mihaljević 

Ad.2 IZVJEŠĆE VERIFIKACIJSKE KOMISIJE :  Od ukupno 41. članice HMS-a , na Skupštini je prisutno 17 članica s pravom glasa 

i to 11 zastupnika i 6. opunomoćenika , te dva zastupnika  bez prava glasa , a koji će danas biti primljeni u članstvo : 2 

GRADA Valpovo / Belišće i PK TEAM. Kako na početku sjednice nije bilo natpolovične većine , Statutarnom odredbom / 

članak 31. /  nakon počeka od 30. minuta Skupština je počela sa radom . 

Izvješće verifikacijske komisije jednoglasno je usvojeno.. 

Ad.3 USVAJANJE ZAPISNIKA SA 25. SJEDNICE PROGRAMSKO – PLANSKE 16.12.2017. 

Zapisnik sa 25. sjednice jednoglasno usvojen.  

Ad.4 PRIJEM U ČLANSTVO I PRESTANAK ČLANSTVA 

Glavni tajnik uz obrazloženje daje prijedlog za privremeno članstvo u HMS: 

1. Moto klub MOTOCROSS UDRUGA BREZNICA „PK BREZNICA“ Breznički Hum 47 , 42225 Breznica 

2. Moto klub MX ŠIPEK , Martinišće 38 , 49210 Zabok 

3. Moto i off road klub Sveti Ivan Zelina , Hrvatskih Branitelja 37 . 10380 Sv. Ivan Zelina 

4. MK 2 grada, Radnička 14, 31551 Belišće 

U redovno članstvo HMS-a primaju se : 

1. Moto klub DOCDYNO  VINKOVCI 

2. Sportski klub SMILE RACING OPATIJA  

Prijedlog jednoglasno usvojen. 

 

PRESTANAK ČLANSTVA U HMS-u koje nisu platile članarinu za prošlu 2017.godinu prestalo je članstvo odlukom sa 

Skupštine od 25.12.2017.godine  

1. MK ISTRA POREČ 

2. MS OSIJEK , Osijek 

3. MK ZLATAR BISTRICA , Zlatar Bistrica 

4. MCK SANTARIJA , Pazin 

5. MK PODSUSED , Zagreb 

Prijedlog jednoglasno usvojen. 

Ad.5 IZVJEŠĆA : 
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5.1 o radu  Skupštine i njenih tijela u opširnom izlaganju elaborirao je predsjednik gospodin Stjepan Peršin ističući dobru 

suradnju sa susjednim savezima , AAMU, AMM ,AMZS ,  AMSS , FIM i FIM Europe medijima i TV kućama koje u zadnjih 

nekoliko godina pokazuju sve veći interes za natjecanja u motociklističkim sportovima ., posebna suradnja i dobri odnosi,  

istaknuta je sa predsjednikom FIM EUROPE dr. Wolfgangom Srbom te organizacija FIM kongresa 2019. godine u Zagrebu 

kao i organizacija Motocampa u Šibeniku , naporima oko nastupa reprezentacije na svjetskim i europskim natjecanjima kao i 

podrška HOO . U planu su i dogovori i razgovori sa CVH-a ., HAK-u i TZ . U 2018. godini planirane su redovite aktivnosti rada 

Upravnog odbora , odbora za sport , te planiranja Skupštine HMS-a . 

Pisani program rada je sastavni dio zapisnika. 

5.2 o radu Odbora za sport u Pisanom obliku pročitao je predsjednik gospodin Miro Papec u kom je istaknuto : 

- u 2017. godini održane su dvije redovite sjednice Odbora za sport., kao i tri telefonske sjednice , na konstituirajućoj 

sjednici od 25.02.2017 imenovani su sportski direktori disciplina i uvedene su dvije nove discipline – TRIAL i EXTREM 

ENDURO. U tijeku godine u svim disciplinama izdano je 355. vozačkih licenca od tog 216. za CMU , 138. licenci za zemljane 

sportove i 1. licenca za speedvay. Sto se tiče sudačkih licenci – specijalističkoga i M ranga ukupan broj je 819 izdanih licenci 

., kao i 25. licenci FIM. Od ostalih pojedinosti za sve discipline taksativno je predočen broj utrka . 

Pisano izvješće je sastavni dio zapisnika. 

5.3 o radu odbora za motociklizam : u pisanom obliku pročitao predsjednik odbora gospodin Igor Klarić te istaknuo : 

Pokretanje sezone HMS turing kupa.,pripremne radnje za organizaciju sastanka FIM CLT ., sudjelovanje na FIM motocampu 

u Italiji., sudjelovanje na FIM Rally u Švedskoj ., kao i sudjelovanje na FIM Mototur of Nations Grčka. Posebno je istaknuta 

organizacija Motocamp 2018. u Šibeniku sa trenutačno 300 prijava i očekuje se maximalan broj učesnika od 350., daljnje 

aktivnosti usmjerene su na lobiranje da oko Zakona da se ne plaća porez na motocikle starije od 10, godina te priprema 

sezone 2018., kao i za novi dizajn registarske pločice 18x18 cm . 

Pisano izvješće je sastavni dio zapisnika .  

5.4 o prihodima i rasodima : kao pripremljeni materijal uz poziv dostavljen svim delegatima Skupštine , a kratko pojašnjene 

glavnih stavki elaborirao je glavni tajnik HMS-a gospodin Ivan Lafter.  

Pisano izvješće je sastavni dio zapisnika.  

Ad.6 IZVJEŠĆE NADZORNOG ODBORA: 

U pisanom obliku pročitao predsjednik Nadzornog Odbora gospodin Dragutin Srečec., u kom je istaknuto : u protekloj 2017. 

godini Nadzorni odbor održao je 4. sjednice na kojim se raspravljalo o financijskom poslovanju HMS-a gdje je uvidom u 

dokumentaciju konstatirano dugovanje klubova a odnose se na ne plaćanje natjecateljskih i sudačkih licenci. U daljnjoj 

analizi Nadzorni odbor razmatrao je  na koji način se vrši izbor dobavljača i pri tom došao do zaključka , da se posluje sa 

jednim dobavljačem kada su u pitanju nabavke pehara i drugih priznanja čija vrijednost doseže oko desetine proračunskih 

sredstava saveza, stog Nadzorni odbor predlaže da Upravni odbor donese odluku ili Pravilnik o načinu izbora dobavljača. U 

daljnjem elaboriranju ističe se dobra organizacija Noći prvaka i „inflacija“ priznanja . 

Pisano izvješće je sastavni dio zapisnika . 

Ad.7 IZVJEŠĆE SUDA ČASTI 

U ime Suda časti izvješće podnio predsjednik gospodin Pavao Budinšćak te istaknuo da Sud časti u protekloj godini nije imao 

nikakvih aktivnosti jer nije bilo pritužbi. 

Ad.8 RASPRAVA O IZVJEŠĆIMA: 

Nakon podnesenih svih izvješća predsjednik Stjepan Peršin otvara raspravu te ukratko daje komentar na podnesena 

Izvješća. 

8.1 gospodin Miljenko Pernar upozoravan na neozbiljnost članica i na ne zainteresiranost rada Skupštine  a time i saveza , 

smatra da je izvješće predsjednika dobro i realno , u osvrtu na izvješće predsjednika Odbora za sport ukazuje na brojke 

učesnika pojedinih disciplina da one nisu realne jer se uzimaju ukupni nastupi sa dvije zajedničke utrke sa Slovenijom sto 

nije u konačnici prava slika stanja u Prvenstvu hrvatske gdje je realan broj negdje  oko 80 vozača. Smatra da je Noć prvaka 

potrebna i dobro organizirana te da vozači ipak moraju biti u prvom planu ., a ne gradovi , općine ., županije i slično. 

8.2 gospodin Peršin ukratko pojašnjava svrhu zajedničkih organizacija utrka sa Republikom Slovenijom te se slaže da na Noći 

prvaka treba istaknuti vozače. 

8.3 gospodin Papec smatra da je rasprava Miljenka Pernara korektna te da ne misli da je motociklistički sport u krizi i da se 

smanjuje broj vozača. 

8.4 gospodin Stjepko Varga ističe da u motociklističkom sportu ima malo onih koji žele hoće raditi i da bi u tom smislu 

trebalo animirati sve zainteresirane . 

8.5 gospodin Zlatko Jaroš , u svom kritičkom izlaganju ukazuje na propuste Noći prvaka i prekomjernom dodjeljivanju 

priznanja ., ne ažuriranju web stranice HMS-a ., ne objavi Dodataka za 2018 godinu i sva je sreća da je utrka u Gornjoj 

Petrički otkazana jer vozači bi došli , a ne bi znali po kojem pravilniku voze utrku,  jer do danas nema Pravilnika ni Dodataka., 

smatra da je zabrinjavajući pad vozača i da ove godine maksimalno očekuje 80 vozača u Požegi za razliku od prošle godine 

gdje je nastupilo 140 vozača. U daljnjem izlaganju osvrnuo se na Posebni Pravilnik za utrku 15.04.2018 u organizaciji Požega 

Prometa ., da je isti objavljen na stranicama HMS -a, a on je zapravo falsifikat i nije onakav kako je klub definirao i  poslao ., 

jer je u istom navedeno da klasa MX 50 može nastupiti samo ukoliko voze zajedničku utrku sa klasom MX 65 , te traži da se 

Posebni Pravilni na stranicama HMS-a objavi onako kako je to i definirano odlukom kluba Požega Promet. Isto je i sa 

primjedbama na licence trenera i instruktora koje su ne logične i kao takove i ne prihvatljive. 

8.6 zaključujući raspravu predsjednik sugerira da se pitanje Posebnog Pravilnika riješi na zajedničkom ručku i to gospodin 

Miro Papec., Stjepan Peršin , Zoran Mioč i Anton Karas. 
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8.6.1 IZVEŠĆE O RADU SKUPŠTINE I NJENIH ORGANA – USVOJENO UZ JEDAN GLAS PROTIV 

8.6.2 IZVJEŠĆE O RADU ODBORA ZA SPORT – USVOJENO UZ JEDAN GLAS PROTIV 

8.6.3 IZVJEŠĆE O RADU ODBORA ZA MOTOCIKLIZAM – JEDNOGLASNO USVOJENO 

8.6.4 IZVJEŠĆE O PRIHODIMA I RASHODIMA – JEDNOGLASNO USVOJENO 

8.6.5 IZVJEŠĆE NADZORNOG ODBORA – JEDNOGLASNO USVOJENO 

8.6.6 IZVJEŠĆE SUDA ČASTI – JEDNOGLASNO USVOJENO 

Ad.9 Na prijedlog predsjednika za novog člana Suda časti umjesto preminuloga Marina Ivanova predlaže se gospodin 

Tomislav Marić – AZALEA. 

Prijedlog jednoglasno usvojen. 

Ad.10 PITANJA I PRIJEDLOZI: 

10.1 gospodin Igor Klarić predlaže da se svi materijali uz poziv pošalju dva tjedna ranije kako bi se članice pripremile i 

eventualno dale odrađene primjedbe , čime bi izbjegli nedoumice i neupućenost u određene diskusije koje bas i nisu jasne. 

Gospodin Ivan Lafter kao i predsjednik HMS-a prihvaćaju prijedlog ., s tim da se isto mora uvrstiti u Poslovnik o radu 

Skupštine. 

Gospodin Zlatko Jaroš ponovno traži da se na stranicama saveza objavi originalni tekst Posebnog Pravilnika za utrku u 

organizacije Požega Prometa 15.04.2018. 

Gospodin Stjepan Peršin predlaže da se na  zajedničkom ručku riješi problem Posebnog Pravilnika i to na način da zajedno 

direktor Odbora za sport , direktor discipline motocross , gospodin Antun Karas i Zlatko Jaroš riješe problem Posebnog 

Pravilnika. 

Gospodin Branko Majstorović ističe problem mjerne službe jer se na pozive Speed Timing nitko ne javlja , a sa Grabar SPORT 

nije stupio u kontakt pa ga zanima , ako ove dvije mjerne službe ne mogu mjeriti vrijeme 20.05.2018. dli može kontaktirat 

druge mjerne službe sa licencom FIM. 

 

 

 

 

 

Završeno: 15.10 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisnik sastavio :                                                                                                                       Predsjednik HMS-a 

    Zoran MIOČ                                                                                                                                  Stjepan PERŠIN 

 

 

 

 

 

 

 

               Ovjerovitelji: 

 

1. Igor Klarić 

2. Ivica Mihaljević 

 

 

 

 

 

 

 

 


